
Jaarverslag Bestuur 2024 

 

Bestuurssamenstelling 

In 2024 bestond het bestuur uit: 

Naam: Functie: Einde termijn:                                                                         

Pieter Paul van Oerle voorzitter 2024 

Johan Selles penningmeester 2025 

Carry Smits-Muijlaert secretaris 2025 

Mary Hoogenes                             algemeen bestuurslid                         2026 

Mike Sanders                                algemeen bestuurslid                          2026 

Jeroen van Emmerik                     algemeen bestuurslid                          2025 

 

  Vergaderingen: 

Het bestuur heeft in 2024 9x een reguliere bestuursvergadering gehouden. 

In 2024 is er  2x een voorzittersoverleg geweest, waarbij alle werkgroepen waren 

vertegenwoordigd.  

In 2024 bestond het bestuur uit 6 personen. Mike Sanders en Jeroen van Emmerik zijn in de 

loop van 2024 afgetreden, er zijn nog vier bestuursleden over. 

Regelmatig is er overleg tussen de werkgroepen en het bestuur over mogelijkheden voor het 

opleiden van het kader. Dit zowel voor het niveau van het kader langs de badrand als voor 

veiligheid, zoals EHBO en lifeguard. De eisen van SRO zijn op dit vlak ook verhoogd, dus is 

het extra belangrijk om zoveel mogelijk geschoolde vrijwilligers te hebben. Voortdurend 

wordt er gekeken naar wat verplicht en mogelijk is om de kwaliteit van de vrijwilligers op een 

goed niveau te houden.  

Het kaderkado was dit jaar een handdoek met het nieuwe logo. 

Leden:  

Het ledental is gestegen. Op 1 januari 2024 telde DWT 451  leden, op 31 december 483 Er 

zijn 139 afmeldingen geweest en  172 aanmeldingen, in zowel elementair zwemmen als 

sportsectoren 

 

-bij wedstrijdzwemmen vertrokken 18 leden en kwamen er 35 bij, totaal 85 

-bij waterpolo vertrokken 11 leden  en kwamen er 12 bij, totaal 122 

-bij synchroonzwemmen vertrokken 3 leden en kwamen er 13 bij, totaal 35  

 

 

 

 



 

We zijn als vereniging nog steeds bezig om nieuwe leden te werven in alle sectoren. Dit gaat 

erg goed, bij alle sporttakken is het ledenaantal toegenomen, en ook bij leszwemmen gaat het 

de goede kant op. 

Op het uur van 8 tot 9 uur op zaterdag ochtend kunnen nog veel kinderen zwemles krijgen. 

Mary houdt zich bezig met werving en kan nog wel wat hulp gebruiken, er komen nieuwe 

flyers. 

 

 

Opleidingen:  

 

EHBO en de reanimatiezijn weer herhaald. Ook de lifeguard opleiding is weer geweest. 

Diverse vrijwilligers zijn gestart ,of doorgegaan, met een opleiding. 

 

Sendenbeker: 

 

De Sendenbeker is in 2024 uitgereikt aan Brigit van Schie. 

 

SRO: 

 

We blijven onderhandelen met SRO over uitbreiding van zwemwater. Ook zijn we bezig met 

de nieuwe gebruikersvoorwaarden van SRO.  Dit loopt via de BHZ, de verschillende partijen 

komen er vooralsnog niet uit en er komt een gesprek met de gemeente. 

Het onderhoud van het Boerhaavebad laat te wensen over, wij voeren hier minstens eens per 

maand gesprekken over met SRO en roepen nu de hulp in van Sportsupport. Het duurt nog 

even voordat er een nieuw zwembad is, tot die tijd mag het Boerhaavebad niet verslonzen.  

De werkgroep “Nieuwe Zwembaden” is alert bezig met de ontwikkelingen van twee nieuwe 

zwembaden. 

 

Aandachtspunten: 

Het werven van sponsoren is door het vertrek van Mike op een laag pitje komen te staan. Ook 

het jeugdbestuur is niet meer actief door een tekort aan begeleiding vanuit het bestuur.  

Wij hebben zeer dringend nieuwe bestuursleden nodig!! 

 

 

Het bestuur bedankt alle vrijwilligers weer hartelijk voor de inzet tijdens het afgelopen jaar! 

 

Pieter Paul van Oerle, Johan Selles, Carry Smits-Muylaert, Mary Hoogenes. 

                     

                         


